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1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzenia Senatu UW z 18.10.2023 

r. (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik). 
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Opacha na stanowisku profesora uczelni w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geomatyki i Systemów Informacyjnych w 

wymiarze 1/2 etatu na czas nieokreślony. 

5.2. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia dr Magdaleny Cybulskiej 

na stanowisku starszego asystenta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych 

na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze 

pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.12.2023 r. 

5.3. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia mgr Marty Narloch na 

stanowisku asystenta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w 

Katedrze Geografii Fizycznej w wymiarze 1/2 etatu na czas określony od 1.12.2023 r. 

do 30.09.2025 r. 

5.4. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia dr. Pawła Cywińskiego 
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1.12.2023 r. 

5.5. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania komisji ds. ponownego 

zatrudnienia dr Ady Górnej na stanowisku starszego asystenta w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania 

Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.03.2024 r. 

5.6. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ogłoszenia konkursu na stanowisko 

adiunkta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze 

Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas 

nieokreślony od 1.03.2024 r. 

5.7. Uchwała dotycząca wyrażenia opinii w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko adiunkta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na 

WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze pełnego 

etatu na czas nieokreślony od 1.03.2024 r. 

6. Przyjęcie protokołu Rady Wydziału z 26 września 2023 r. 

7. Sprawy bieżące. 

 

 



Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał informację o śmierci dr hab. Joanny Usckiej-

Kowalkowskiej, prof. UMK z Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu oraz prof. dr hab. Ewy 

Roo-Zielińskiej z IGiPZ PAN. Rada Wydziału uczciła pamięć Zmarłych chwilą ciszy.  

 

Dziekan poinformował, że Senatorowie UW wyrazili pozytywną opinię w sprawie 

zatrudnienia na stanowisku profesora uczelni pracowników WGSR: dr hab. J. Angiel, dr hab. 

I. Gołębiowskiej, dr hab. E. Rojan i dr. hab. P. Szwarczewskiego. Członkowie Rady Wydziału 

pogratulowali wymienionym osobom awansu. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że w trakcie obrad Senatu UW została wybrana 

Uczelniana Komisja Wyborcza, której członkiem został prof. dr hab. P. Werner. Członkowie 

Rady WGSR pogratulowali wyboru. 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych Dziekan przedstawił: 

- rozdział pt.: „Geography and the World’s Development” autorstwa prof. dr. hab. M. Solarza 

zamieszczony w publikacji pt.: „Elgar Encyclopedia of Development” (Edward Elgar Publishing, 

Cheltenham, 2023) oraz  

- książkę dr. hab. W. Dziemianowicza, prof. ucz. pt.: „Strategie samorządowe w Polsce – 

refleksyjnie i przyszłościowo” (Instytut Rozwoju Miast i Regionów, Warszawa-Kraków, 2023). 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podał do wiadomości, że dr hab. A. Harasimiuk otrzymał 

nagrodę jubileuszową za 35 lat pracy. Członkowie Rady Wydziału pogratulowali Jubilatowi. 

 

Ad 1. 

 

Dziekan poinformował, że w związku z nieobecnością dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. 

zreferuje punkt 5. Dodał, że również przedstawi punkt 4, przy którym w programie nie została 

wskazana osoba referująca. 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego porządku obrad z zaproponowaną 

zmianą i uzupełnieniem, prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o jego przyjęcie oraz poprosił 

o uruchomienie w systemie „Ankieter” głosowania w tej sprawie. 

 W głosowaniu jawnym, w którym wzięło udział 37 osób z 53 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 37; nie – 0; wstrzymuję się – 0) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad 2. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że w zawiadomieniu dotyczącym posiedzenia 

Rady WGSR zostały podane terminy kolejnych posiedzeń. Wyjaśnił, że w porównaniu do 

terminów przesłanych w czerwcu, zaszła zmiana: posiedzenie z 23 kwietnia zostało 

przeniesione na 30 kwietnia 2024 r. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że został rozstrzygnięty przetarg na projekt 

wykonawczy MOG w Murzynowie obejmujący wszystkie działania aż po uzyskanie pozwoleń 

na budowę. Po wykonaniu tego projektu będzie możliwe uruchomienie w Murzynowie budowy 

nowoczesnego ośrodka dydaktyczno-naukowo-badawczego. Dziekan przypomniał, że cała 

inwestycja finansowana jest ze środków centralnych UW. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podał do wiadomości, że w salach 107 i 108 zostały 

zamontowane panele akustyczne. Zapewnił, że takie instalacje zostaną założone także w 

innych salach, w których występuje pogłos. Dodał, że dzięki akceptacji przez dr. hab. A. 



Harasimiuka propozycji władz dziekańskich, pokój pracowniczy na III piętrze został zamieniony 

w salę dydaktyczną mieszcząca około 30 osób. Sala jest już wyposażona. Dziekan 

podziękował dr hab. A. Harasimiukowi, mgr K. Rucińskiej oraz wszystkim osobom 

zaangażowanym w przygotowanie sali. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że unieważniony został przetarg na zakup 

komputerów. Wyjaśnił, że wkrótce zostanie ogłoszony kolejny przetarg. Podziękował mgr. J. 

Lechnio za działania tej sprawie. 

Dziekan przypomniał, że zbliża się połowa okresu ewaluacyjnego. Przypomniał, że 

władze dziekańskie będą monitorować postępy pracowników w zakresie osiągnięć 

naukowych. Zaznaczył, że spośród osób, które zadeklarowały dyscyplinę geografia społeczno-

ekonomiczna i gospodarka przestrzenna u 12 osób w bazie PBN od początku nowego okresu 

ewaluacyjnego nie jest wykazana ani jedna publikacja. Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił 

pracowników o sprawdzenie, czy wydane przez nich publikacje są zamieszczone w tej bazie.  

Dziekan zwrócił uwagę, że sukcesy naukowe mogą przełożyć się na dodatkowe 

wynagrodzenie. Podał do wiadomości, że na WGSR wpłynęło pismo dotyczące wyróżnienia 

Rektora UW za działalność naukową w 2022 roku (obecnie wyróżnienie nie dotyczy 

działalności dydaktycznej). Co roku WGSR ma możliwość zgłoszenia 4 kandydatur do tej 

nagrody. Głównym kryterium wskazania kandydatów do okresowego zwiększenia 

wynagrodzenia są efekty działalności naukowej, a zgłaszają ich w drodze konkursu dziekani i 

kierownicy jednostek organizacyjnych. Prof. dr hab. M. Jędrusik powiadomił, że komisja 

złożona z części kolegium dziekańskiego WGSR przyjęła za kryterium wyboru kandydatur 

sumę wartości slotów obliczanych tak, jak przy ewaluacji na podstawie listy publikacji za 2022 

rok zamieszczonej w bazie PBN. Na przekazanej Rektorowi liście osób, które osiągnęły 

najwyższe wyniki znaleźli się: dr M. Kycko, dr hab. I. Gołębiowska, dr E. Raczko, dr hab. M. 

Durydiwka, prof. ucz. Członkowie Rady Wydziału pogratulowali wyróżnień. Dziekan dodał, że 

wyróżnienia będą wręczone przez Rektora prawdopodobnie 15.11.2023 r. 

Dziekan poinformował, że 28.11.2023 r. o godz. 11.30 w sali 102 odbędzie się zebranie 

pracowników WGSR. Na czas spotkania będą ogłoszone godziny dziekańskie. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przedstawił otrzymaną od Prorektora Z. Lalaka symulację 

wyników osiągnięć naukowych po 2 latach okresu ewaluacyjnego w odniesieniu do tego 

samego momentu w poprzedniej ewaluacji. Zaznaczył, że wszystkie dyscypliny odnotowują 

obniżenie aktywności. W dyscyplinie geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 

przestrzenna w poprzednim okresie ewaluacyjnym po 2 latach było zgłoszonych 288 publikacji 

teraz jest 97, było wykazanych 10 monografii - jest 5, było zgłoszonych 9 redakcji monografii 

- są 2, było 71 rozdziałów - jest 21, było 171 artykułów - jest 56, było 21 projektów - jest 8, na 

podobnym poziomie, jak w poprzednim okresie ewaluacyjnym jest wykazana działalność w 

zakresie usług badawczych. Dziekan zwrócił się do pracowników z apelem o większą 

aktywność naukową.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że na inauguracji Uniwersytetu Otwartego 

wśród najlepszych wykładowców w ocenie słuchaczy znalazła się dr M. Pękalska, z oceną 5,0. 

Członkowie Rady Wydziału pogratulowali sukcesu. 

Przekazał, że odbył się jubileusz 70-lecia WNE. Zbliża się również jubileusz 70-lecia 

Wydziału Pedagogicznego. 

Dziekan podał do wiadomości, że nie zmienił się skład Rady Doskonałości Naukowej 

w dyscyplinie geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna. Członkami Rady 

są: prof. dr hab. T. Kaczmarek, prof. dr hab. T. Komornicki i prof. dr hab. P. Swianiewicz. 

Zakomunikował, że trwają wybory do Komitetu Nauk Geograficznych. 



Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że w trakcie posiedzenia Senatu UW 

17.10.2023 r. dyskutowano na temat akademików i przydziału w nich miejsc studentom. 

Przekazano informacje dotyczące ewaluacji i rankingów. 

Prorektor S. Grucza poinformował, że 3 firmy zgłosiły się w przetargu na operatora 

biletów lotniczych. 

Dziekan przekazał, że na prośbą o składanie propozycji zmian w strukturze 

organizacyjnej Wydziału wpłynęły 3 propozycje. Prof. dr hab. M. Jędrusik zaznaczył, że 

ostateczne rozwiązania zostaną wypracowane w wyniku wspólnych ustaleń. Powinny one być 

zadowalające dla wszystkich oraz powinny skutkować efektywniejszym funkcjonowaniem 

społeczności Wydziału i dobrą komunikacją pomiędzy pracownikami. Przypomniał, że katedry 

są powiązane z dydaktyką na studiach magisterskich. Dodał, że każdy pracownik może 

wybrać katedrę, w której chce pracować, ale wszyscy pracownicy muszą wybrać jedną z 

katedr. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przedstawił otrzymane propozycje zmian: 

- prof. dr hab. M. Solarz złożył pismo z propozycją podziału Katedry Geografii Regionalnej i 

Politycznej na dwie katedry, 

- dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. zaproponował, aby część pracowników KGMiPP 

utworzyła nową katedrę,  

- część osób zgłosiła chęć przeniesienia się z Katedry Geografii Turystyki i Rekreacji do innej 

katedry. 

Dziekan zwrócił uwagę, że w przypadku ostatniej propozycji nastąpi dezintegracja 

istniejącej katedry, wobec czego wymaga ona szczególnych uzgodnień. Podkreślił, że 

odbędzie rozmowy ze wszystkimi grupami zainteresowanymi zmianami. 

Zaznaczył, że wprowadzenie zmian będzie wymagało zmiany Regulaminu WGSR, w 

którym została zapisana struktura organizacyjna wydziału. Zachęcał pracowników do rozmów 

na temat propozycji zmian. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że w związku z ewaluacją pracownicy 

otrzymają tabele publikacji do weryfikacji, następnie zostaną przekazane oświadczenia 

dotyczące przypisania publikacji do dyscyplin. Ma to pomóc w uporządkowaniu dotychczas 

wydanych publikacji. 

Prodziekan przypomniała, że od ostatniej ewaluacji zmienił się skład osób w liczbie N, 

co również tworzy potrzebę uzupełnienia danych.  

Dr S. Dudek-Mańkowska podkreśliła, że z doświadczeń wynika, że niektóre dyscypliny 

wpisują publikacje do PBN w ostatniej chwili. Wobec tego trudno na razie o porównania.  

Zapowiedziała potrzebę przeprowadzenia weryfikacji publikacji, które zostały wydane 

na przełomie obu okresów ewaluacyjnych. Wyjaśniła, że należy sprawdzić, czy zostały one 

zaliczone do zakończonej ewaluacji, czy mogą być wykazywane w zbliżającej się. Zwróciła 

uwagę, że rok poprzedni był początkiem pracy w nowym okresie ewaluacyjnym i możliwe, że 

dopiero ten i przyszły rok zaowocuje publikacjami. Należy pamiętać, że większość publikacji 

sprzed 1,5 roku weszła do poprzedniej puli. Zaznaczyła, że władze dziekańskie mają 

świadomość, że część osób, które nie wykazała w ostatnich 2 latach publikacji w BPN może 

mieć już teksty zaakceptowane do druku.  

Prodziekan zaprosiła na szkolenie on-line na temat zbiorów BUW, które odbędzie się 

24.11.2023 r w godzinach 13.00-14.30. Dodała, że informacja dotycząca szkolenia zostanie 

przesłana pracownikom i doktorantom Wydziału. 

Dr S. Dudek-Mańkowska przypomniała o przygotowywaniu preliminarzy wydatków przy 

organizacji wydarzeń naukowych.  



Prodziekan poinformowała, że w obecnych konkursach NCN dwa projekty z WGSR 

przeszły do kolejnego etapu, a część wnioskodawców czeka na wyniki. Zachęcała do 

składania wniosków w konkursach na projekty naukowe i usługi badawcze, które są istotnym 

elementem w procesie ewaluacji. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik dodał, że warto również wnioskować o finansowanie w 

konkursach europejskich, włączając w to program 4EU+. 

Dr S. Dudek-Mańkowska zaznaczyła, że pracownicy WGSR m.in. dr hab. B. 

Zagajewski, prof. ucz. i dr T. Zaborowski są zapraszani do udziału w konsorcjach 

międzynarodowych. 

Prodziekan zachęcała do wnioskowania o dofinansowanie w ramach projektów 

zleconych. Przypomniała, że do ewaluacji dyscyplina musi wykazać dwa takie projekty o 

zasięgu regionalnym, a ponadto dobrze byłoby móc wykazać projekty o zasięgu krajowym lub 

międzynarodowym. Poprosiła, aby przy projektach – również dydaktycznych – ich wykonawcy 

pamiętali o publikacjach, ponieważ bez nich nie jest możliwe wykazanie wpływu projektu na 

otoczenie. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że przygotowywane jest zarządzenie 

Dziekana dotyczące premiowania kierowników grantów. Przypomniała, że wysokopunktowane 

publikacje są wynagradzane przez w ramach nagród Rektora UW i wyróżnień Rektora. 

Przekazała, że planowana jest modyfikacja wniosku o dofinansowanie obowiązującego 

na Wydziale, m.in. do wnioskodawców będą dołączeni studenci. 

Prodziekan podziękowała osobom, które wypełniły ankiety dotyczące zmian w salach 

dydaktycznych. Podkreśliła, że informacje te pomogą w zaplanowaniu modernizacji sal. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że odbyło się spotkanie KJD z Rektorem 

na temat zmian w organizacji roku akademickiego. Do zarządzenia o pracy zdalnej została 

wydana nowelizacja, która porządkuje prowadzenie zajęć w trybie on-line. Zgodnie z 

zarządzeniem, w uzasadnionych okolicznościach KJD może postanowić, że wszystkie lub 

wybrane zajęcia dydaktyczne przewidziane do prowadzenia w trybie stacjonarnym będą 

okresowo prowadzone w trybie zdalnym. Decyzję o organizacji zajęć zdalnych wydaje KJD na 

co najmniej 24 godziny przed planowanymi zajęciami. Obowiązuje zasada, że z tej formy 

prowadzenia zajęć można skorzystać do 24 razy w roku. Ze względu na system pracy 

studentów, KJD ma prawo odmówić prowadzenia zajęć w trybie zdalnym. Obecnie jest 

możliwość wydania decyzji o zdalnym trybie prowadzenia zajęć nie tylko na wniosek 

nauczyciela akademickiego, ale również na wniosek studentów. Prodziekan dodała, że władze 

rektorskie zalecają, aby nie nadużywać tej możliwości. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przypomniała, że istnieje Fundusz Doskonałości 

Dydaktycznej, który promuje głównie działalność naukową studentów. W związku z apelami 

studentów władze rektorskie zadecydowały o utworzeniu funduszu na wyposażenie 

przestrzeni studenckich. Procedura przewiduje, że Rektor będzie ogłaszał przetarg na 

wyposażenie tych przestrzeni, a następnie Rady Samorządów Studenckich będą mogły 

wybierać potrzebne w ich jednostkach artykuły. 

Prodziekan powiadomiła, że na UW jest przygotowywane zarządzenie Uczelnianej 

Rady ds. Kształcenia na temat zmian w ocenie i sposobie prowadzenia zajęć w związku z 

rozwojem sztucznej inteligencji. Dodała, że zarządzenie jest ogólne i zwraca uwagę na 

konieczność świadomości pracowników i ich odpowiedzialności w odniesieniu do zjawiska 

sztucznej inteligencji w dydaktyce. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podała do wiadomości, że Uniwersytet aplikuje do 

NCBiR o przyznanie 50 mln zł w programie ZIP 2 na wprowadzenie nowych kierunków studiów 

lub modyfikację istniejących. We wniosku zostało zgłoszonych 50 kierunków studiów: 11 



nowych kierunków i 39 kierunków, które mają być zmodyfikowane. Prodziekan dodała, że 

WGSR aplikował w tym programie i propozycje z Wydziału zostały włączone do wniosku. Jeśli 

UW otrzyma finansowanie, będzie można przystąpić do modyfikacji kierunków studiów 

prowadzonych na Wydziale. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zakomunikowała, że pojawiają się zwolnienia lekarskie 

mające usprawiedliwić nieobecność studentów na zajęciach, a budzące wątpliwości 

prowadzących co do ich autentyczności. Przekazała, że KJD ma pełnomocnictwa, aby 

weryfikować takie dokumenty u lekarza i poprosiła, aby w przypadkach niepewnych, 

prowadzący zajęcia zgłaszali się do niej. 

Prodziekan, w związku z prowadzeniem zajęć przez pracowników WGSR w UCBŚ, 

zwróciła uwagę, że obecnie w jednostce tej występują zakłócenia w funkcjonowaniu w zakresie 

organizacyjnym i merytorycznym. Przypomniała, że przedstawicielem WGSR w Radzie 

Dydaktycznej i w Radzie UCBS jest dr M. Lenartowicz. Przekazała, że jeżeli osoby 

prowadzące zajęcia w UCBŚ mają sygnały dotyczące nieprawidłowości w zakresie zajęć, 

mogą je zgłaszać do dr. M. Lenartowicza lub do KJD. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że zostało rozliczone pensum za rok 

akademicki 2022/2023. Bilans godzin dydaktycznych jest korzystniejszy niż w ubiegłym roku. 

Kilka osób mających powyżej 100 godzin ponadwymiarowych, kilkanaście osób powyżej 53 

godzin ponadwymiarowych. Podkreśliła, że nie ma obecnie sytuacji, aby w poszczególnych 

katedrach byli pracownicy z dużą liczbą godzin ponadwymiarowych i jednocześnie tacy, którzy 

mieliby niedobór godzin dydaktycznych. Podziękowała kierownikom zakładów i katedr za 

uniknięcie takich sytuacji. 

Prodziekan powiadomiła, że zakończona została rekrutacja na studia na WSGR. Na 

studia I stopnia na kierunku geografia zostało przyjętych 139 osób, po weryfikacji okazało się, 

że w zajęciach na I roku uczestniczą 82 osoby. W związku z tym zostanie zredukowana część 

mało licznych grup.  

Na kierunek gospodarka przestrzenna na I rok zapisane były 74 osoby, w zajęciach 

uczestniczy 57 osób. 

Na studiach II stopnia na kierunku geografia zostało przyjętych 57 osób. Na 

specjalność geoekologia i geomorfologia zapisało się 8 osób, na specjalność geoinfomatyka, 

kartografia, teledetekcja - 14 osób, specjalność geografia społeczno-ekonomiczna nie została 

uruchomiona, na specjalność geografia świata zapisanych jest 16 osób, hydrologia i 

klimatologia – 14 osób. Pozostałe 5 osób nie zadeklarowało udziału w żadnej specjalności i 

nie uczestniczą one w żadnych zajęciach. 

Na kierunku gospodarka przestrzenna zostały przyjęte 33 osoby, w tym 7 osób na 

specjalność foresight terytorialny, 14 na specjalność urbanistyka i rewitalizacja, 6 osób na 

specjalność zarządzanie strategiczne w samorządzie terytorialnym, 6 osób nie uczestniczy w 

zajęciach. 

Prodziekan dodała, że w kolejnych latach na studiach II stopnia prawdopodobnie 

będzie się utrzymywała zbliżona liczba studentów, co trzeba brać pod uwagę przy planowaniu 

pensum. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zapewniła, że wszelkie zmiany organizacyjne na WGSR 

nie będą miały wpływu na proces dydaktyczny i specjalności będą funkcjonować jak 

dotychczas. Ewentualną zmianą będzie ich powrót pod zarząd KJD. 

Prodziekan poprosiła prowadzących zajęcia o zwracanie uwagi, aby studenci 

zostawiali okrycia wierzchnie w szatni. Ewentualnie, aby uniknąć obaw o spóźnienie się na 

kolejne zajęcia, mogą uzyskać pozwolenie na wychodzenie 5 minut wcześniej z zajęć. 



Przypomniała, że prowadzący zajęcia ogólnouniwersyteckie 2 i 3 listopada powinni 

powiadomić studentów, że zajęcia na WGSR w tych dniach nie odbywają się, ponieważ 

budynek jest zamknięty. 

Mgr K. Rucińska dodała, że budynek Wydziału będzie zamknięty w dniach 1-5 

listopada. Przekazała, że 19.12.2023 r. planowana jest organizacja spotkania 

przedświątecznego połączonego z aukcją charytatywną. W tym dniu zostaną ogłoszone 

godziny dziekańskie. 

Poinformowała, że w związku z zaplanowanym remontem Sali Kolumnowej, kolejne 

posiedzenie RW odbędzie się prawdopodobnie w Sali Senatu. Poprosiła, aby przy kolejnych 

zawiadomieniach o posiedzeniach Rady Wydziału, członkowie Rady zwracali uwagę na 

informacje o miejscu odbywania się posiedzeń. 

Mgr W. Doroszewicz w imieniu swoim oraz Prodziekan S. Kulczyk poprosił o 

wcześniejsze zgłaszanie pobytów gości zagranicznych, zwłaszcza jeśli ich przyjazd wiąże się 

z kwestiami finansowymi lub planowane są spotkania osób przyjeżdżających ze studentami. 

Poprosił także o zgłaszanie wyjazdów zagranicznych pracowników. Wyjaśnił, że informacje te 

ułatwią sprawozdawczość. 

Prof. dr hab. J. Makowski skomentował informację na temat weryfikacji zwolnień 

lekarskich. Wyraził opinię, że należy ufać studentom i nie weryfikować tego, co mówią. 

Zasugerował, że może pracownicy własnym przykładem mogą przekonać studentów do tego, 

że należy być uczciwym. Przykładem tym może być okazanie ufności w słowa studentów i nie 

weryfikowanie dokumentów. 

Prodziekan zapewniła, że nie ma obowiązku sprawdzania wiarygodności słów 

studentów. Wyjaśniła, że w razie otrzymania zwolnienia budzącego wątpliwości co do jego 

autentyczności, prowadzący zajęcia ma możliwość zgłoszenia się do KJD, który zweryfikuje 

takie zaświadczenie. 

Prof. dr hab. A. Kowalczyk odniósł się do informacji Prorektora Z. Lalaka na temat 

mniejszej aktywności naukowej pracowników. Wyraził przypuszczenie, że jest to kwestia 

systemowa. NCN dysponuje mniejszą pulą pieniędzy, stąd mniej jest środków na badania i 

wynikające z nich publikacje. Druga przyczyna może być związana z uproszczeniem 

procedury uzyskania stanowiska profesora uczelni. Zdarza się, że po mobilizacji w celu 

zdobycia tego stanowiska spada aktywność naukowa pracowników. Efektem tej sytuacji jest 

m.in. duża liczba profesorów uczelni i nieliczna grupa profesorów tytularnych. W niektórych 

dyscyplinach skutkuje to brakiem osób uprawnionych do oceniania wniosków wpływających z 

Rady Doskonałości Naukowej o nadanie tytułu profesora.  

Prof. dr hab. A. Kowalczyk z naciskiem zaznaczył, że na posiedzeniu Komisji 

Rektorskiej ds. Zatrudniania na Stanowiska Profesorów na UW bardzo mocno zostało 

podkreślone, że dr hab. I. Gołębiowska jest chlubnym wyjątkiem: po uzyskaniu stopnia doktora 

habilitowanego nadal publikuje w prestiżowych czasopismach. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik dodał, że spadek liczby publikacji dotyczy pracowników 

naukowo-badawczych zatrudnionych także na innych stanowiskach. Przekazał, że na UW 

nieustannie toczy się dyskusja na temat procedury zatrudniania na stanowisku profesora 

uczelni. 

Dr hab. M. Madurowicz poprosił o informację, do której godziny przewidywane jest 

zarządzenie godzin dziekańskich 19 grudnia, ponieważ tego dnia o godzinie 18.30 w sali 111 

zaplanowane jest Seminarium Warszawskie. 

Dziekan odpowiedział, że planowane było ogłoszenie godzin dziekańskich od godz. 

13.00 do końca dnia, ale zapewnił, że zostaną one ustalone tak, aby nie kolidowały z 

Seminarium Warszawskim. 



 

Ad 3.  

 

Dr Sylwia Dudek-Mańkowska przedstawiła informacje na temat sytuacji finansowej 

WGSR w roku 2023.  

Na wstępie przypomniała dane dotyczące wykonania planu rzeczowo-finansowego za 

rok 2022 dodając, że rok ten był trudny i zakończył się deficytem około 600 tys. zł. Zaznaczyła, 

że dzięki oszczędnościom z lat ubiegłych, bilans ogólny finansów WGSR jest dodatni. Dzięki 

temu Wydział w opinii władz rektorskich jest postrzegany jako jednostka stabilna. 

Dr Sylwia Dudek-Mańkowska przedstawiła zmiany wysokości składowych budżetu w 

latach 2018-2022. W okresie tym nastąpił spadek przychodów własnych z 1,3 mln do 0,3 mln 

(opłaty edukacyjne, konferencje), wzrost wydatków na wynagrodzenia o 2 mln złotych. W 

ostatnim roku wzrosły wydatki na utrzymanie budynków w związku ze wzrostem cen energii. 

Po okresie zmniejszenia w czasie pandemii wydatków związanych z mobilnością 

pracowników, w roku 2022 osiągnęły one poziom sprzed 2020 roku. Prodziekan zwróciła 

uwagę na duże uzależnienie finansów Wydziału od środków budżetowych i małe wpływy z 

przychodów własnych i kosztów pośrednich. 

Dr Sylwia Dudek-Mańkowska poinformowała, że algorytm finansowy dla uczelni 

wyższych prawdopodobnie będzie zmieniony. Uruchomienie kierunku lekarskiego na UW 

może zwiększyć kosztochłonność uczelni i zwiększyć subwencję dla UW, co może przełożyć 

się na zwiększenie finansowanie WGSR. 

Prodziekan zakomunikowała, że w bieżącym roku dzięki oszczędnościom z lat 

ubiegłych oraz dzięki otrzymaniu przez Wydział dodatkowej subwencji za dobry wynik 

ewaluacji, sytuacja finansowa jest stabilna. Dodała, że część dodatkowych środków będzie 

przeznaczona na zmniejszenie deficytu, a około 400 tys. złotych z dodatkowych wpływów 

będzie wykorzystane na zakup sprzętu do sal komputerowych. Planowane jest również 

przeprowadzenie systematycznych zmian w salach zgodnie z sugestiami przekazanymi przez 

pracowników w ankiecie. Po analizie zgłoszonych propozycji, zostaną zaplanowane przetargi 

na zakupy i usługi konieczne do ich realizacji. 

Dr S. Dudek-Mańkowska przypomniała, że koszty pośrednie są współdzielone przez 

Wydział z kierownikami projektów. Podkreśliła, że obecnie w planie finansowym koszty 

pośrednie są traktowane jako jedno ze źródeł dochodu jednostki. Stąd wynika prośba 

skierowana do pracowników o zaplanowanie wydatków z kosztów pośrednich. Podkreśliła, że 

zgodnie z obecnymi wymogami, wydatki z kosztów pośrednich muszą zostać wpisane do 

poszczególnych kategorii wydatków w planie finansowym Wydziału. Ponadto aktualnie plan 

wydatków jest zamieszczony w SAP i wydatki przekraczające plan w danej kategorii (zakup 

aparatury, wynagrodzenia, publikacje, wyjazdy, organizacja konferencji itp.) muszą być 

zaakceptowane przez centralę UW. Prodziekan dodała, że zostały odblokowane środki z 

kosztów pośrednich z projektów już zakończonych. 

Zwróciła się z prośbą do pracowników, aby przy planowaniu wydatków z kosztów 

pośrednich czy przy organizacji konferencji przygotowywali preliminarze zgodnie z cenami 

wynikającymi z umów UW z dostawcami. 

 

Ad 4. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że w związku z przejściem dr. hab. A. 

Gendźwiłła, prof. ucz. na Wydział Socjologii UW nie może być on członkiem Komisji 



Oceniającej na WGSR. Dziekan przekazał, że z prośbą o zgodę na podjęcie się pracy w 

Komisji zwrócił się do dr hab. I. Gołębiowskiej, która zaakceptowała tę propozycję. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zapytał, czy członkowie Rady Wydziału chcieliby zabrać głos 

w procedowanej sprawie. W związku z brakiem komentarzy, Dziekan poprosił o uruchomienie 

w systemie „Ankieter” tajnego głosowania w sprawie powołania dr hab. Izabeli Gołębiowskiej 

w skład Komisji Oceniającej na WGSR na kadencję 2020-2024. 

 

W związku z problemami w systemem ‘Ankieter”, Dziekan poprosił o procedowanie 

punktu 7. 

 

Ad 7. 

 

 Dr hab. A. Magnuszewski, prof. ucz. nawiązał do sprawy sztucznej inteligencji w 

odniesieniu do dydaktyki. Wyraził opinię, że w celu przeciwdziałania używaniu programów AI 

do tworzenia prac zaliczeniowych, warto byłoby mieć narzędzie, np. system Antyplagiat 

mógłby mieć zastosowanie również do sprawdzania takich prac. 

Dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. wyraził przekonanie, że trudno będzie mierzyć 

się ze sztuczną inteligencją. Raczej trzeba będzie przeorganizować myślenie o dydaktyce, o 

tym co i jak przekazujemy studentom i czego oczekujemy od nich. Ekspansja AI to zmiana o 

charakterze rewolucyjnym i raczej trzeba się nauczyć ją wykorzystywać niż się jej 

przeciwstawiać. 

Dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. nawiązał do sprawy zmniejszenia aktywności 

publikacyjnej. Przypomniał, że władze rektorskie w związku z ewaluacją oczekiwały od 

pracowników dużej mobilizacji i zostały złożone obietnice, że z tą mobilizacją będzie wiązała 

się nagroda. Pracownicy przyjęli te słowa i zmobilizowali się, ale nie otrzymali gratyfikacji jako 

każdy pracownik z osobna. Okazało się, że nagrodę otrzymał cały Wydział. Dodatkowo 

pracownicy otrzymali przekaz, że wszyscy awansowali, więc wysiłek włożony w działalność 

naukową przed ewaluacją spowodował jedynie, że Wydział nie jest jak poprzednio słabszy od 

innych jednostek, tylko jest na poziomie neutralnym. Taka sytuacja może wpływać na 

nastawienie pracowników do dalszej pracy. 

Dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. wyraził nadzieję, że nastąpi zmiana w zasadach 

oceny dorobku publikacyjnego: nie tak ważna będzie punktacja publikacji, a ważniejsze będą 

cytowania. Podkreślił, że istotne jest, aby znaleźć cel, dla którego pracownicy mają aktywnie 

działać.  

Wyraził wątpliwości wobec zapowiedzianej formy wynagradzania kierowników 

projektów badawczych. Przypomniał, że jakiś czas temu kierownik projektu badawczego 

otrzymywał stały, nienegocjowalny procent środków z kosztów pośrednich. Od jakiegoś czasu 

procent ten jest negocjowany, a teraz jest zapowiedziana nowa forma gratyfikacji kierowników. 

Dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. zwrócił się do władz dziekańskich z prośbą o 

zastanowienie się co poprawić w sposobie wynagradzania kierowników projektów 

badawczych. Wyraził opinię, że najkorzystniejszy jest stały procent dla każdego kierownika 

projektu, a wówczas zadaniem kierownika projektu jest zdobycie możliwie najwyższego 

finansowania.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że władze rektorskie są świadome, że wynik 

ewaluacji powinien przełożyć się na wynagrodzenia pracowników. Jednak bez wpływu 

środków na UW, podwyżki spowodowałyby problemy finansowe uczelni. Wyraził opinię, że 

nadal potrzebna jest mobilizacja i wysoka aktywność naukowa, gdyż obniżenie kategorii 

pogorszy sytuację. 

Dr S. Dudek-Mańkowska wyjaśniła, że na Wydziale obowiązuje stały podział środków 

z kosztów pośrednich między Wydziałem a kierownikiem projektu. Odstępstwa wynikają ze 



specyfiki projektu, np. gdy projekt generuje duże koszty ze strony Wydziału. Jednocześnie są 

projekty, w których kierownik otrzymuje całość środków z kosztów pośrednich. 

Prodziekan wyjaśniła, że informacja na temat planu wydatkowania środków z projektów 

badawczych konieczna jest nie po to by władze dziekańskie ingerowały w plany, ale wydatki 

te muszą być zapisane w planie wydatków Wydziału, by wiadomo było jak dysponować 

finansami Wydziału w kolejnym roku.  

Dr hab. K. Szmigiel-Rawska, prof. ucz. poprosiła o podanie informacji jaki jest podział 

środków z kosztów pośrednich między Wydziałem o kierownikiem projektu badawczego. 

Mgr U. Nikitin odpowiedziała, że 30% wydziałowych kosztów pośrednich otrzymuje 

kierownik projektu. To jest podział negocjowalny. 

Dr S. Dudek-Mańkowska wyjaśniła, że gdy obsługa projektu w niewielkim stopniu 

angażuje pracowników administracji, wówczas kierownik projektu otrzymuje 100% środków. 

Mgr U. Nikitin poinformowała, że są takie projekty zlecone, gdy wypłatę wynagrodzenia 

proceduje się po zakończeniu projektu i wpłynięciu pieniędzy z instytucji finansującej. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił, aby osoby chcące uzyskać więcej informacji na ten 

temat zwróciły się do pracowniczek SWIB, które wyjaśnią wątpliwości. 

Mgr U. Nikitin przypomniała, że umowy z NCN gwarantują kierownikom projektów 

dostęp do określonej części środków pośrednich. Udział ten jest zapisany w umowie i wynosi 

zazwyczaj 25%. 

 

 Dziekan poprosił o przejście do dalszego procedowania punktu 4. 

 

c.d. Ad 4. 

 

Dr hab. M. Madurowicz zwrócił uwagę że w karcie do głosowania zamiast „dr hab. I. 

Gołębiowskiej” zostało zapisane „dr I. Gołębiowskiej”. Dziekan poprosił, aby uznać to za 

oczywistą omyłkę redakcyjną. 

W tajnym głosowaniu, w którym wzięło udział 41 osób z 53 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału większością głosów (tak – 40, nie – 0, wstrzymuję się – 1) wyraziła 

pozytywną opinię w sprawie powołania dr hab. Izabeli Gołębiowskiej w skład Komisji 

Oceniającej na WGSR na kadencję 2020-2024. 

 (załącznik nr 1 – Uchwała nr 48/2023) 

 

Ad 5.1. 

 

  Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii 

dotyczącej zatrudnienia dr. hab. Tomasza Opacha na stanowisku profesora uczelni w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geomatyki i Systemów 

Informacyjnych w wymiarze 1/2 etatu na czas nieokreślony. Dodał, że dr hab. T. Opach ma 

bogaty dorobek publikacyjny, a opinie zewnętrzne na temat Jego pracy naukowej są bardzo 

pozytywne. 

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, prof. dr hab. M. Jędrusik 

poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  

W tajnym głosowaniu, w którym wzięło udział 41 osób z 53 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału większością głosów (tak – 38, nie – 1, wstrzymuję się – 1; brak 

odpowiedzi - 1) wyraziła pozytywną opinię w sprawie zatrudnienia dr. hab. Tomasza Opacha 

na stanowisku profesora uczelni w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR 

w Katedrze Geomatyki i Systemów Informacyjnych w wymiarze 1/2 etatu na czas nieokreślony  



(załącznik nr 2 – Uchwała nr 49/2023) 

 

Ad 5.2. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii w 

sprawie zatrudnienia dr Magdaleny Cybulskiej na stanowisku starszego asystenta w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania 

Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.12.2023 r. 

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, prof. dr hab. M. Jędrusik 

poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  

W tajnym głosowaniu, w którym wzięło udział 40 osób z 53 uprawnionych, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 37, nie – 1, wstrzymuję się – 2) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie zatrudnienia dr Magdaleny Cybulskiej na stanowisku starszego asystenta w 

grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i 

Planowania Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.12.2023 r.  

(załącznik nr 3 – Uchwała nr 50/2023) 

 

Ad 5.3. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii 

dotyczącej zatrudnienia mgr Marty Narloch na stanowisku asystenta w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej w wymiarze 1/2 etatu na 

czas określony od 1.12.2023 r. do 30.09.2025 r. 

Dziekan wyjaśnił, że mgr M. Narloch dotychczas pracowała na WGSR na stanowisku 

technika. W związku z tym, że uzyskała stopień magistra, możliwe jest zatrudnienie jej w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych na stanowisku asystenta. 

Członkowie Rady Wydziału nie zgłosili uwag w procedowanej sprawie. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 53 osoby uprawnione uczestniczyło 38 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 37; nie – 0; wstrzymuję się – 1) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie zatrudnienia mgr Marty Narloch na stanowisku asystenta w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej w wymiarze 1/2 etatu na 

czas określony od 1.12.2023 r. do 30.09.2025 r. 

(załącznik nr 4 – Uchwała nr 51/2023) 

 

Ad 5.4. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii w 

sprawie zatrudnienia dr. Pawła Cywińskiego na stanowisku adiunkta w grupie pracowników 

dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w wymiarze 1/2 etatu 

na czas nieokreślony od 1.12.2023 r. 

Dziekan wyjaśnił, że głosowanie ma związek z awansem ze stanowiska starszego 

asystenta na stanowisko adiunkta. 

Członkowie Rady Wydziału nie zgłosili uwag w procedowanej sprawie. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” głosowania w tej sprawie. 



W głosowaniu tajnym, w którym na 53 osoby uprawnione uczestniczyło 37 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 33; nie – 1; wstrzymuję się – 3) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie zatrudnienia dr. Pawła Cywińskiego na stanowisku adiunkta w grupie 

pracowników dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w 

wymiarze 1/2 etatu na czas nieokreślony od 1.12.2023 r. 

 (załącznik nr 5 – Uchwała nr 52/2023) 

 

Ad 5.5. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii w 

sprawie powołania komisji ds. ponownego zatrudnienia dr Ady Górnej na stanowisku 

starszego asystenta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych w Katedrze Geografii 

Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 

1.03.2024 r. 

Dziekan zaproponował następujący skład komisji:  

1. dr hab. Katarzyna Podhorodecka – przewodnicząca, 

2. prof. dr hab. Mirosława Czerny, 

3. dr Barbara Jaczewska, 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski – WNPiSM. 

Dziekan poinformował, że jedną osobę do komisji konkursowej wskaże Rada 

Dyscypliny Geografia Społeczno-Ekonomiczna i Gospodarka Przestrzenna.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 53 osoby uprawnione uczestniczyło 40 osób, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji ds. ponownego zatrudnienia 

dr Ady Górnej na stanowisku starszego asystenta w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w 

wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.03.2024 r. w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się głos nieważny 

1. dr hab. Katarzyna Podhorodecka. 37  1   2   0 

2. prof. dr hab. Mirosława Czerny 35  2  2   1 

3. dr 3. dr Barbara Jaczewska 39  0   0   1 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski  35   2  2   1 

(załącznik nr 6 – Uchwała nr 53/20231) 

Ad 5.6. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii w 

sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w 

wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.03.2024 r. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w tej 

sprawie. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym, w którym na 53 osoby uprawnione uczestniczyło 

38 osób, Rada Wydziału większością głosów (tak – 34; nie – 1; wstrzymuję się – 3) wyraziła 

pozytywną opinię w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania 

Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.03.2024 r. 

 (załącznik nr 7 – Uchwała nr 54/20231) 

Ad 5.7.  

 



Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia konkursu na stanowisko adiunkta w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania 

Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas nieokreślony od 1.03.2024 r. 

Dziekan zaproponował następujący skład komisji:  

1. dr hab. Dorota Mantey, prof. ucz. - przewodnicząca,  

2. dr Mirosław Grochowski,  

3. dr hab. Tomasz Wites, prof. ucz.,  

4. dr hab. Jakub Zajączkowski (WNPiSM UW).  

Dziekan poinformował, że jedną osobę do komisji konkursowej wskaże Rada 

Dyscypliny Geografia Społeczno-Ekonomiczna i Gospodarka Przestrzenna.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 53 osoby uprawnione uczestniczyło 41 osób, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko adiunkta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR 

w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze pełnego etatu na czas 

nieokreślony od 1.03.2024 r. w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się głos nieważny 

1. dr hab. Dorota Mantey, prof. ucz. 39  2   0   0 

2. dr Mirosław Grochowski  35  5  1   0 

3. dr hab. Tomasz Wites, prof. ucz. 38  3   0   0 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski  37   3  1   0 

 (załącznik nr 8 – Uchwała nr 55/2023) 

  

Dr hab. A. Harasiumiuk, nawiązując do wyników głosowań na poprzednim i dzisiejszym 

posiedzeniu Rady WGSR, zwrócił uwagę, że trudno zrozumieć dlaczego w niektórych 

głosowaniach pojawiają się glosy „nie” mimo braku wcześniejszych uwag w dyskusji.  

W krótkiej dyskusji na ten temat wzięli udział dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. i 

prof. dr hab. M. Jędrusik. 

 

Ad 6. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 26.09.2023 r. Dziekan poinformował, że dotychczas nie wpłynęły uwagi do 

protokołu.  

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, prof. dr hab. M. Jędrusik 

poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  

W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 53 osoby uprawnione 

uczestniczyło 38 osób, Rada Wydziału większością głosów (tak – 36; nie – 0; wstrzymuję się 

– 2) przyjęła protokół. 

 

cd. Ad 7. 

 

 Prof. dr hab. M. Czerny poinformowała, że odbyło się IV seminarium polsko-

kolumbijskie. Wydarzenie było zorganizowane w wersji hybrydowej, zostało 

zaprezentowanych 26 referatów z 5 krajów. Prof. dr hab. M. Czerny podziękowała dr E. 

Biczyńskiej i mgr. W. Doroszewiczowi za zaangażowanie w organizację wydarzenia. 



 Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił uwagę, że na Wydziale gości coraz więcej osób z 

Ameryki Łacińskiej. Wizyty te mają na celu nawiązanie współpracy lub pogłębienie 

dotychczasowych kontaktów. 

 Dr J. Korycka-Skorupa podała do wiadomości, że wśród laureatów Ogólnopolskiego 

Konkursu Prac Dyplomowych z zakresu Kartografii, Geomatyki i Geoinformacji, który odbył się 

na WGSR UW znaleźli się studenci WGSR. W kategorii prac magisterskich II miejsce zajął 

mgr Maksymilian Psujek, w kategorii prac licencjackich II miejsce zdobyła lic. Karolina Kozina, 

a III miejsce lic. Kacper Derwisz. Dr J. Korycka-Skorupa podziękowała władzom Wydziału za 

wsparcie w organizacji wydarzenia. 

 Dr hab. A. Magnuszewski, prof. ucz. przypomniał, że 1.11.2023 r. rozpoczyna się nowy 

rok hydrologiczny. Przypomniał, że inicjatywa tego święta polskich hydrologów pochodzi od 

absolwentów WGSR. 

 Prof. dr hab. M. Solarz przypomniał, że skład RN dyscypliny geografia społeczno-

ekonomiczna i gospodarka przestrzenna uległ w ostatnich miesiącach zmniejszeniu i 

zaapelował do członków Rady o uczestnictwo w obradach w dniu dzisiejszym ze względu na 

niebezpieczeństwo braku kworum. 

 Dr hab. M. Madurowicz przekazał, że od tego roku akademickiego Seminarium 

Warszawskie jest wspólną inicjatywą Muzeum m.st. Warszawy, WGSR UW i Centrum Badań 

nad Kulturą Warszawy UW. Dodał, że dla studentów UW jest to przedmiot z grupy zajęć 

ogólnouniwersyteckich. Zachęcał również pracowników do uczestnictwa w tych cyklicznych 

debatach na temat miasta oraz przedstawił tematykę kolejnych spotkań. 

 Dr hab. J. Angiel poinformowała, że książka pt.: „Wisła” zdobyła I miejsce w Przeglądzie 

Książki Krajoznawczej i Turystycznej. Członkowie Rady Wydziału pogratulowali sukcesu. 

 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik podziękował członkom Rady Wydziału za udział w obradach, 

a następnie zamknął posiedzenie Rady WGSR. 

 

 

 

 

 

 

SEKRETARZ            DZIEKAN 

 

 

(mgr Joanna Miętkiewska-Brynda)    (prof. dr hab. Maciej Jędrusik) 


